



Marry me 求婚專案 Propose Package

平日NTD\$25,000+10% (weekdays) | 假日NTD\$30,000+10% (weekend)

* 適用於證婚教堂或戶外帳篷區 (使用2小時、限20位以內) Applicable for Outdoor Chapel Wedding or Outdoor Tent Area (Limited to Two Hours, a Minimum of 20 People)



專案內容 Package Includes

- · 2小時場地使用
- ·提供兩瓶精選氣泡酒 (澳洲利達民亨利父子系列氣泡酒或同價位氣泡酒)
- · 免費提前一小時場地布置
- · 專業戶外音響設備一組
- · 移動式投影設備一組

- · Two Hours Chapel Wedding Ceremony or Outdoor Tent Area
- Two Bottles of Sparkling Wine (Lindeman's Henry's Sons Brut Cuvee or The Same Price)
- · Free for Wedding Design an Hour Earlier
- · Audio Equipment
- · Professional Projector Equipment

獨享優惠 Special Offer

- · Candy Bar及飲料專案 (20人份。包含5款雞尾酒小點及一缸無酒精雞尾酒)
- · 額外加購Candy Bar每位\$550+10%
- · 求婚住宿9折(最多9間,限活動當天或前一晚入住)
- · 20 Servings of Candy Bar (Welcome Cocktail and Canapés)
- · Additional Fee Candy Bar \$550+10% per person
- · 10% off Hotel Accommodation Up To 9 Rooms (Check-in On The Day or The Night Before The Event Only)

預訂限制 Booking Restrictions

- ·開放預訂時間為每日上午10:00至下午5:00止
- · 適用人數20位以內
- · 僅接受兩個月預定之活動, 恕不開放兩個月以上之預定

- · The Open Reservation Time is From 10:00 am to 17:00 pm Every day
- · Minimum of 20 People
- · Only Two Months Booking are Accepted, More Than Two Months Will Not Be Accepted

